
Sosnowice, 27 maja 2024 

Protokół
Walnego Zebrania Sprawozdawczego Małopolskiego Związku Jeździeckiego

z dnia 27.05.2024 roku

Walne Zebranie Sprawozdawcze MZJ odbyło się na terenie RC Sosnowice, ul. Widokowa 34-
114 Sosnowice, restauracja PodKową. Zebranie odbyło się w drugim terminie. Zostało otwarte przez 
Prezes Małopolskiego Związku Jeździeckiego Panią Martę Polaczek-Bigaj.

Na  Przewodniczącego  Zebrania  zaproponowano  Pana  Jacka  Turczyńskiego,  który  wyraził 
zgodę na objęcie tej funkcji.  Pan Jacek Turczyński uzyskując 12 głosów „ZA” został prawomocnie 
wybrany Przewodniczącym Walnego Zebrania, 

Wynik głosowania jawnego 
ZA: 12
Przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

Sekretarzem została  Ewa Sołek-Kowalska,  która uzyskała podczas jawnego głosowania 11 
głosów „za” , 0 przeciw, 1 wstrzymujący się

Następnym punktem Zebrania był wybór Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej, która, po jawnym 
głosowaniu (12 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) pracowała w składzie:

 Marek Szczur - Przewodniczący
 Michał Ziębicki

Komisja Mandatowo - Skrutacyjna sporządziła sprawozdanie, a następnie Przewodniczący je odczytał: 
w  Zebraniu  bierze  udział  14  uprawnionych  delegatów  reprezentujących  członków  Małopolskiego 
Związku Jeździeckiego. Wszyscy delegaci przedstawili stosowne upoważnienia. Zebranie rozpoczęto w 
drugim terminie, a więc zgodnie ze statutem jest zdolne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący  Zebrania  Pan  Jacek  Turczyński  przedstawił  proponowany  porządek  obrad, 
proponując usunięcie  12 punktu z  porządku,  który dublował  się  z  punktem 6.  Następnie  zaprosił  
zebranych  do  przedstawienia  ewentualnych  uwag.  Ponieważ  pozostali  Delegaci  nie  zgłosili  uwag, 
przyjęto porządek obrad 12 głosami „ZA” .
Tym samym Walne Zebranie Sprawozdawcze Małopolskiego Związku Jeździeckiego odbyło się zgodnie 
z następującym porządkiem obrad:

1. Otwarcie zebrania.
2. Wybór Przewodniczącego Zebrania i Protokolanta.
3. Zatwierdzenie Porządku Obrad Walnego Zebrania
4. Wybór Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej.
5. Stwierdzenie prawomocności zebrania na podstawie listy obecności
6. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej.
7. Sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres od 28.06.2023 r do 10.05.2024
8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za okres od 28.06.2023 r do 10.05.2024 roku
9. Dyskusja nad sprawozdaniami.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
12.  Wolne wnioski.
13. Głosowanie w sprawach zgłoszonych wniosków
14. Zamknięcie Zebrania.



Zgodnie  z  punktem 7  przyjętego  porządku  obrad  Prezes  MZJ  Pani  Marta  Polaczek-  Bigaj 
przedstawiła sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres od 28.06.2023 r do 10.05.2024 roku, 
w  którym  omówiła  działalność  Zarządu  w  zakresie  realizowania  działalności  statutowej  MZJ, 
organizacji pracy biura Związku, zasad prowadzenia rankingów w 2024 roku, szkoleń organizowanych 
przez  MZJ  w  okresie  sprawozdawczym  oraz  pozostałej  działalności  na  rzecz  Związku,  w  tym 
współfinansowanie zakupu urządzeń AED dla członków MZJ w 2023 roku. Ponadto przedstawiono 
wnioski  z  organizowanego przez Zarząd MZJ uroczystego zakończenia sezonu, które odbyło się 6 
lutego 2024 na Wydziale Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ w Krakowie.

Następnie  Pan  Marek  Szczur,  reprezentujący  Komisję  Rewizyjną  Małopolskiego  Związku 
Jeździeckiego, przedstawił Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za okres od 28.06.2023 r do 10.05.2024 
roku. 

Wszystkie  sprawozdania  zostały  przesłane  drogą  mailową  do  członków  Małopolskiego  Związku 
Jeździeckiego 14 dni przed terminem Walnego Zebrania Sprawozdawczego MZJ.

Zgodnie z punktem 9 przyjętego porządku obrad, odbyła się dyskusja nad sprawozdaniami. 

Delegaci rozpoczęli dyskusję od omówienia sytuacji związanej z odbiorem nagród ufundowanych przez 
MZJ podczas uroczystego zakończenia sezonu. 
Pan Jacek Turczyński zaproponował, aby wprowadzić zasadę odbioru nagród przez osoby wyróżnione 
wyłącznie podczas samej uroczystości, wykluczając tym samym odbiór w późniejszym terminie. 
Poparł go Pan Ryszard Zieliński. 
Pan Jacek Wisłocki zaproponował umożliwienie odbioru nagród podczas uroczystości przez osoby inne 
niż nagrodzone, ale wyłącznie z upoważnieniem. 
Pan Michał Ziębicki zaproponował, aby upoważnienie miało formę pełnomocnictwa. 
Pani Jagoda Turczyńska zasugerowała, aby Zarząd Związku przygotował regulamin odbioru nagród. 
Delegaci  uznali,  że  nieobecność  osób  nagrodzonych  podczas  uroczystości  jest  lekceważeniem 
Małopolskiego  Związku  Jeździeckiego  oraz  pracy  Zarządu  na  rzecz  społeczności  jeździeckiej  w 
Małopolsce. 
Delegaci zaproponowali podjęcie Uchwały dotyczącej odbioru nagród.

Uchwała nr WMZJ 1/05/2024

Walne  Małopolskiego  Związku  Jeździeckiego  podjęło  uchwałę,  zgodnie  z  którą  odbiór  nagród  za  
osiągnięcia  w danym sezonie  możliwy  będzie  wyłącznie  podczas  uroczystego zakończenia  sezonu  
organizowanego przez MZJ, przez osobę nagrodzoną lub za okazaniem pełnomocnictwa udzielonego  
pisemnie,  zawierającego  odręczny  podpis  osoby  nagrodzonej.  Nagrody  nie  odebrane  podczas  
uroczystego zakończenia sezonu przepadają. 

Wynik głosowania:
13 ZA
0 PRZECIW
0 WSTRZYMUJĄCY SIĘ

Następnie Pan Jacek Wisłocki rozpoczął dyskusję na temat szkoleń sędziowskich w konkurencji 
Ujeżdżenie.  W swojej  wypowiedzi  podkreślił,  że  konieczne  jest  podnoszenie  poziomu wyszkolenie 
sędziów  ujeżdżeniowych,  poprzez  organizację  seminariów  prowadzonych  przez  doświadczonych 
sędziów konkurencji  Ujeżdżenie z zagranicy.  Pomimo wysokich kosztów związanych z organizacją 
seminariów,  Pan Jacek Wisłocki uważa, że jest to inicjatywa warta wsparcia ze strony Małopolskiego 
Związku  Jeździeckiego.  Ponadto  posiada  on  wiedzę,  że  także  PZJ  byłby  skłonny partycypować  w 



kosztach organizacji seminarium specjalistycznego dla sędziów konkurencji Ujeżdżenie, tym bardziej, 
że zgodnie z informacją pozyskaną bezpośrednio w PZJ jest duży problem, szczególnie z komisarzami 
w tej konkurencji, co wynikać może z kosztów.
Pan  Jacek  Turczyński  zasugerował  podjęcie  intensywnych  działań  promujących   konkurencję 
Ujeżdżenia. 
Pan Marek Szczur podkreślił, że w tym i poprzednich sezonach problemem stała się niska frekwencja 
na zawodach ujeżdżeniowych. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem przez Walne 
MZJ przedstawionych sprawozdań. 

Uchwała nr WMZJ 2/05/2024

Walne  Zebranie  Członków  Małopolskiego  Związku  Jeździeckiego  podjęło  uchwałę  
zatwierdzającą sprawozdania z działalności Zarządu MZJ za okres od 28.06.2023 r do 10.05.2024 

Wynik głosowania:
12 ZA
0 PRZECIW
0 WSTRZYMUJĄCY SIĘ

Następnie  Walne  Zebranie  Członków Małopolskiego  Związku  Jeździeckiego  liczbą  głosów 12  „ZA” 
podjęło uchwałę zatwierdzającą sprawozdanie finansowe MZJ za rok 2023. 

Uchwała nr WMZJ 3/05/2024

Walne  Zebranie  Członków  Małopolskiego  Związku  Jeździeckiego  podjęło  uchwałę  
zatwierdzającą sprawozdanie finansowe MZJ za 2023 rok.  

Wynik głosowania:
12 ZA
0 PRZECIW
0 WSTRZYMUJĄCY SIĘ

Zgodnie z punktem 12 przyjętego porządku obrad przystąpiono do wolnych wniosków. 
Pan  Krzysztof  Koziarowski  podjął  dyskusję  dotyczącą  absencji  członków  MZJ  podczas 

dorocznie organizowanego Walnego Zebrania Sprawozdawczego MZJ. Zebrani zgodzili się z tym, że 
frekwencja jest bardzo niska, przyjmując możliwość udziału w zebraniu 73 delegatów. 

Pan Jacek Wisłocki zasugerował wprowadzenie procedury bezpośredniego kontaktu Zarządu 
z nowo przyjmowanymi członkami MZJ, albo poprzez wizytację klubu aspirującego do członkostwa w 
MZJ, albo poprzez zaproszenie na zebranie zarządu MZJ przedstawiciela takiego podmiotu. 

W  dyskusji  pojawiła  się  także  propozycja,  aby  przy  okazji  organizacji  Walnego  Zebrania 
organizować  szkolenie  dla  członków  MZJ  np.  z  pierwszej  pomocy  przedmedycznej  lub  tematyki 
jeździeckiej interesującej przedstawicieli  wszystkich konkurencji  jeździeckich (np. pierwszej pomocy 
udzielanej koniom), co przyczyniłoby się do wzrostu frekwencji na Walnym Zebraniu. 

W związku  z  tym,  że   w  punkcie   „Wolne  Wnioski”  ostatecznie  nie  zgłoszono  formalnie 
żadnego wniosku Przewodniczący, o godzinie 19.43  zamknął Walne Zebranie Sprawozdawcze MZJ.

Przewodniczący Zebrania Sekretarz

Jacek Turczyński Ewa Sołek-Kowalska


